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Bayern, Manchester City, CSKA Moskwa będą rywalami Romy w fazie

grupowej Ligi Mistrzów. Losowanie oglądał w Montecarlo prezydent

Giallorossich, James Pallotta, który udzielił wywiadów dla Sportmediaset i

Sky Sport.

 

Pallotta dla Sportmediaset

Pierwsze wrażenia po losowaniu?

- Jestem bardzo podekscytowany i cieszę się, grupa jest ciężka, ale ciężko będzie

również naszym rywalom, których musimy pokonać. Byliśmy w czwartym koszyku,

ale to nie znaczy, że nie możemy przejść dalej. Jednakże, aby awansować dalej,

będziemy musieli zmierzyć się z mocnymi drużynami.

 

Cel na Ligę Mistrzów?

- Mamy szansę przejść tą fazę tak jak wszyscy inni, nie pozostaje nic innego jak

grać.

Mówi się o Destro w Chelsea...

- Przeprowadziliśmy świetne mercato, Destro nie jest absolutnie na sprzedaż i nigdy

nie był. Otrzymujemy ciągłe oferty, gdyż jest świetnym graczem, ale nie mamy

zamiaru go sprzedawać, zostanie na sto procent. W ten sposób zamkniemy

doskonałe mercato.

Pallotta dla Sky Sport

Bayern i Benatia.

- Cały zespół czeka na zmierzenie się z Benatią, to wielki talent, którego nigdy nie

chcieliśmy stracić, jest wielkim graczem tak jak Manolas, który ma tylko 23 lata.

Musimy zapomnieć o przeszłości i skoncentrować się na teraźniejszości, zobaczycie

jak mocny jest Manolas.

 

Roma myśli, że może wygrać Ligę Mistrzów?

- Jeśli nie myśli się, że może się wygrać Ligę Mistrzów, nie można w niej grać.
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Wystarczy popatrzeć na Atletico Madryt, grali tak jak chcemy grać my. Zasługujemy

na obecność w tych rozgrywkach. Zespół może osiągnąć każdy wynik.

Roma chce zaskoczyć międzynarodową publiczność?

- Naszym celem było zawsze dojście do Ligi Mistrzów i walka na najwyższym

poziomie. Osiągnęliśmy to. Mamy naprawdę mocny zespół, mamy niewiele długów,

rozwiązaliśmy wiele problemów, poprawiliśmy zespół w jasny sposób. Mamy bardzo

dobrą obronę i możemy ją jeszcze poprawić, myślimy o zbudowaniu drużyny na

następnych 20 lat.
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